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(Posjetioci	stoje,	dugo	i	glasno	plješčući.)

Zaista	 ste	 naporno	 radili!	 (Učenici	 entuzijastično	 plješću	 i	 odgovaraju,	 "Učitelj	 je	 naporno

radio!")	Dafa	učenicima	koji	su	ispunjavali	svoju	misiju	u	raznim	projektima	i	ispunjavali	svoje

zavjete	 u	 odgovarajućim	 okruženjima	 i	 društvenim	 skupinama,	 kažem	 vam:	 svi	 ste	 radili

toliko	naporno!	(Učenici	aplaudiraju	entuzijastično.)

Trenutno,	čini	se	da	ono	što	ste	rekli	 ili	se	zavjetovali	o	pomaganju	Učitelju	da	 ispravi	Fa	 i

spasi	živa	bića	se	stvarno	obistinilo	i	objašnjavajući	istinu	ste	odigrali	svoju	ulogu.	Vidio	sam

taj	uspjeh	kao	i	sve	što	ste	učinili	da	 ispunite	vašu	misiju.	To	 je	 jednostavno	izuzetno.	Ono

što	ste	napravili	nije	samo	bio	bljesak	trenutka,	niti	je	stalo	samo	na	praznoj	priči.	Sada	ste	u

konačnoj	fazi	završavanja	i	ispunjavanja	onoga	što	ste	se	davno	zavjetovali	i	na	osnovu	toga

kažem	da	su	Dafa	učenici	izvanredni.	Bez	obzira	kako	na	to	netko	gleda,	prebrodili	ste	jedan

od	najzloćudnijih	progona.	 Svi	 ste	 vidjeli	 da	ma	kako	dugo	 zlo	opstaje	 i	 kakve	god	 trikove

koristilo,	 ništa	 ne	 pomaže.	 Postoji	 nešto,	 a	 to	 je	 svima	 jasno:	 povijest	 je	 mogla	 na	 ovom

svijetu	doći	do	današnjeg	dana,	upravo	zato	što	je	bilo	predviđeno	da	Dafa	učenici	spašavaju

živa	 bića	 i	 ova	 stranica	 povijesti	 egzistira	 isključivo	 zbog	 uspjeha	 Dafa	 učenika,	 s	 ciljem

ispunjavanja	 vaših	 zavjeta.	 Naravno,	 ne	 samo	 radi	 ispunjavanja	 vaših	 obećanja	 i	 zavjeta.

Također	 je	povezana	 sa	 Fa-ispravljanjem	 i	 sudbinom	bezbrojnih	 života	u	ovom	kozmosu	 -

nešto	toliko	ogromno.	Ako	možete	napraviti	dobar	posao	s	onim	što	trebate	učiniti,	sve	u	Tri

Sfere	će	dobro	proći	te	će	smetnje	s	kojima	se	Učitelj	suočava	u	postupku	Fa-ispravljanja	biti

slabije.

U	sprovođenju	stvari,	unatoč	 iskušenjima	s	kojima	ste	bili	 suočeni,	ono	na	što	ste	naišli	 ili

smetnje	prouzročene	ljudskim	vezanostima	dok	ste	radili	zajedno,	vi	ste	bez	obzira,	uspjeli.

Nadam	se	da	sada	na	kraju	procesa,	Dafa	učenici	će	dati	sve	od	sebe	da	bi	spasili	više	ljudi	i

učinili	još	bolje,	tako	da	njihova	moćna	vrlina	postane	još	veća.	Ne	smijete	popustiti	i	morate

činiti	to	još	bolje.	Ovaj	period	u	povijesti	je	u	potpunosti	ostavljen	Dafa	učenicima	da	bi	mogli

potvrđivati	 Fa.	Drugim	 riječima,	pozornica	 čovječanstva	 je	prepuštena	Dafa	učenicima.	Ne

budite	zavarani	činjenicom	da	se	sve	u	ovom	svijetu	čini	kao	i	 inače,	 ili	da	se	svaka	nacija	i

njeni	 ljudi	 ponašaju	 i	 komuniciraju	 kao	 i	 obično,	 jer	 sve	 to	 zapravo	postoji	 zbog	Dafa.	Bez

obzira	 koliko	 proročanstava	 je	 o	 posljednjim	 danima	 čovjeka	 bilo	 naslijeđeno	 iz	 davne

prošlosti,	bez	obzira	na	to	koliko	su	ljudi	mogli	znati	o	kraju	čovječanstva	od	vremena	kad	je
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Dafa	stvorio	Tri	Sfere,	bilo	to	očito	ili	prikriveno,	u	manjoj	ili	većoj	mjeri;	i	bez	obzira	koliko

je	 ljudi	 formiralo	 određene	 svjetonazore	 usred	 stvarnosti	 u	 društvu,	 svi	 životi	 zapravo

iščekuju	konačan	rasplet,	koji	se	sada	odvija	i	uključuje	čovječanstvo.	Vidim	da	sve	ide	prema

finalnoj	etapi.	Jedino	to	što	se	mnogo	ljudi	boji	priznati	takvu	stvarnost	i	njezino	progresivno

otkrivanje;	da	broj	života	koji	trebaju	biti	spašeni	prije	dolaska	posljednjeg	trenutka,	još	nije

dosegnuo	potrebnu	količinu;	 i	da	 još	uvijek	 ima	dio	Dafa	učenika	koji	ne	prate	ritam.	To	 je

ključni	razlog	zašto	zadnja	faza	ovog	procesa	još	nije	pokrenuta.

Dakle,	drugim	riječima,	ne	 smijete	popuštati	u	 spašavanju	živih	bića	 i	 trebate	napraviti	 još

bolje	 i	 spasiti	 više	 ljudi,	 jer	 to	 činiti	 je	 naprosto	 kritično	 i	 zapravo	 strašno	 važno.

Čovječanstvo	 trenutno	 ne	 vjeruje	 u	 bilo	 što	 od	 ovoga	 o	 čemu	 raspravljam,	 ali	 čovjek	 će

uskoro,	 pomalo	 shvatiti	 i	 sve	 će	 postupno	 postati	 jasnije.	 Ljudi	 će	 u	 bliskoj	 budućnosti

shvatiti	da	Dafa	učenici	spašavaju	ljude.	To	je	nešto	u	čemu	svakako	trebate	biti	bolji	i	činiti

sa	većom	snagom.	Dakle	ovo	zahtijeva	da	dobro	surađujete.	Ako	u	tome	ne	uspijete,	zlo	će

zaista	 iskoristiti	 vaše	 slabosti	 i	 pretrpjeti	 ćete	 velike	 gubitke.	 Gubitke,	 kako	 u	 pogledu

individualne	kultivacije,	tako	i	u	smislu	zajedničkih	projekata	čiji	cilj	je	spašavanje	živih	bića.

Kao	što	znate,	ako	ne	uspijete,	inicijative	na	kojima	ste	tako	naporno	radili	da	ih	započnete,

bit	će	upropaštene	od	strane	zla,	obezvrijeđujući	cijeli	vaš	trud.	Ako	uspješno	ne	surađujete,

nećete	biti	u	stanju	učinkovito	napraviti	ono	što	se	od	Dafa	učenika	očekuje	da	naprave.	Ono

što	se	često	događa	je	sljedeće.	Kada	određene	inicijative	traže	da	svi	rade	zajedno,	prvo	što

ljudi	rade	je	da	se	neprestalno	prepiru	te	se	svaka	osoba	drži	vlastitog	mišljenja,	što	na	kraju

ostavlja	 stvari	 neriješene,	 a	 posljedica	 toga	 je	 da	 Dafa	 učenici	 nisu	 u	 mogućnosti	 izvršiti

mnogo	 stvari	 ili	 ih	 čak	 loše	 obave.	 Za	 to	 postoji	 nekoliko	 razloga.	 Rekao	 sam	 da	 su	 Dafa

učenici	 izvanredni,	 te	 da	 su	 kraljevi	 različitih	 svijetova,	 onda	 naravno	 da	 imate	 vlastite

poglede	i	mnogo	sposobnosti.	Međutim,	neće	funkcionirati	ako	svatko	radi	po	svome	kada	je

suradnja	potrebna.	Kada	je	potrebno	složno	djelovati	da	bi	završili	nešto,	svi	trebate	raditi	na

tome.	 Pa	 kako	 bi	 točno	 stvari	 trebali	 rješavati?	 Istina	 je	 da	 pogledi	 niti	 jedne	 osobe	 nisu

savršeni,	niti	su	ideje	bilo	koje	osobe	blistavo	besprijekorne.	Kod	ključnih	stvari,	kada	netko

postavi	 određena	 pitanja	 ili	 pokuša	 riješiti	 određeni	 problem	 ili	 ponudi	 prijedlog	 za

poboljšanjem,	 dok	 god	 mislimo	 da	 je	 njegova	 polazišna	 točka	 ispravna	 i	 da	 su	 stvari	 koje

treba	učiniti	generalno	ispravne,	mi	ga	trebamo	aktivno	podržati.

Onda	 postoje	 oni	 koji	 kažu	 da	 izražavaju	 drugačija	 mišljenja	 s	 ciljem	 da	 izazovu	 bolju

suradnju,	pa	 ako	njihova	mišljenja	nisu	prihvaćena,	preko	 toga	 teško	prelaze	 i	 kreću	dalje.

Međutim,	 ne	 bi	 trebalo	 biti	 tako.	 Ispravne	 misli	 Dafa	 učenika	 proizlaze	 iz	 Fa	 te	 za	 tvoju

kultivaciju	nije	važno	koliko	su	tebi	kao	ljudskom	biću	tvoje	ideje	dobre	i	koliko	je	sjajan	tvoj

pristup.	Bolje	rečeno,	tvoja	kultivacija	se	svodi	na	to,	jesi	li	u	stanju	imati	ispravne	misli	kada

si	 suočen	 sa	 izazovima.	 Ako	 je	 manjkava	 zamisao	 ili	 pristup	 koji	 netko	 iznese,	 tada

koordinator	 sa	 članovima	 projekta	 može	 organizirati	 sa	 tobom	 svrsishodnu	 raspravu.	 Ali

kada	ono	što	si	predložio,	nije	dogovoreno	ili	prihvaćeno,	a	ti	i	dalje	misliš	da	je	tvoj	pristup

bio	neophodan	da	bi	stvari	ispale	bolje,	postaješ	bezvoljan	i	negativan.
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Zapravo,	ako	su	tebi	kao	Dafa	učeniku	misli	ispravne	i	ono	o	čemu	razmišljaš	je	kultivacija,	o

tome	kako	biti	odgovoran	ili	o	tome	kako	bi	nešto	trebalo	biti	učinjeno	ispravno,	tada	potiho

trebaš	napraviti	sve	ono	što	misliš	da	nedostaje	i	učiniti	to	kako	treba.	To	je	zapravo	način	na

koji	 Dafa	 učenik	 treba	 raditi.	 Kada	 bi	 svi	 Dafa	 učenici	 mogli	 činiti	 stvari	 na	 taj	 način,	 sve

ostalo	bi	zasigurno	išlo	savršeno	dobro.

Neki	ljudi	zbog	toga	misle,	"Kada	je	već	tako,	neće	li	druga	osoba	pokupiti	svu	zaslugu?	Neće

li	sva	moćna	vrlina	njemu	pripasti?"	Ne,	nije	tako.	Znate	da	ono	što	radimo	nije	učinjeno	da

vide	ljudska	bića,	niti	da	to	vidi	određeni	koordinator	projekta	ili	Dafa	udruge,	zar	ne?Ako	se

nadate	 da	 će	 vidjeti	 Učitelj,	 a	 njegovo	 glavno	 tijelo	 nije	 točno	 pred	 vama,	 komu	 se	 onda

nadate	da	će	vidjeti?	Činite	to	pred	mnoštvom	bogova.	Učiteljeva	Zakonska	tijela	vas	također

gledaju,	 a	 nebrojena	 živa	 bića	 kozmosa	 su	 fiksirala	 pogled	na	 svaku	 vašu	pojedinu	misao	 i

mentalnu	aktivnost.	Kome	se	onda	nadate	pokazati?	Sve	one	mnoge	zapanjujuće	stvari	koje

radite	 dok	 potvrđujete	 Fa	 su	 snimane	na	 ovoj	 stranici	 povijesti	 kozmosa	 i	 sve	 što	 pripada

svakom	pojedinom	učeniku	nije	izostavljeno.	Ipak,	ako	ste	fokusirani	na	površne,	uobičajene

ljudske	 stvari,	 tada	 ste	 vezani	 i	 koristite	 ljudsko	 razmišljanje.	 Nemojte	 pridavati	 važnost

takvim	 stvarima.	 Ako	 uspijete	 potiho	 završiti	 ono	 što	 primjećujete	 da	 nedostaje,	 mirno

napraviti	 ispravno	 ono	 što	 bi	 trebali	 i	 potiho	 ispravno	 uraditi	 ako	 otkriješ	 da	 je	 nešto

napravljeno	nedovoljno	dobro,	tada	će	vam	se	mnoštvo	bogova	strahovito	diviti	i	naglasiti	da

su	ove	osobe	jednostavno	izvanredne.	Činiti	stvari	samo	na	takav	način	računa	se	pod	onim

što	Falun	Dafa	učenik	 treba	 raditi.	Dakle,	 to	 je	 jedan	 aspekt.	Kao	Dafa	učenici	 onda,	 svaki

puta	 kada	 je	 suradnja	 potrebna,	 a	 prepirka	 i	 dalje	 traje,	 ili	 se	 ljudi	 svađaju	 i	 ne	 dolaze	 do

odluke,	 morate	 obavljati	 stvari	 na	 način	 koji	 sam	 raspravio.	 Radeći	 tako,	 zlo	 neće	 moći

smetati.

Također	 želim	 naglasiti	 pitanje	 koje	 se	 tiče	 Dafa	 učenika	 izvan	 Kine.	 To	 je	 nešto	 čega	 se

nisam	dotaknuo	 ranije,	 jer	 sam	htio	da	 se	kalite	 i	pronađete	vlastiti	put	koji	 ćete	pratiti;	 s

obzirom	da	su	svi	Dafa	učenici	kraljevi	sa	viših	svijetova,	svaki	se	mora	prosvijetliti	što	mu	je

činiti,	 istraživanjem	i	provjeravanjem	kroz	Fa.	Dakle,	kako	stvari	sada	stoje,	dano	vrijeme	je

bilo	 dovoljno	 dugo.	 Već	 ste	 prošli	 kroz	 vrijeme	 od	 deset	 godina,	 tako	 da	 s	 obzirom	 na	 ta

pitanja,	 rekao	 bih	 dosta,	 završimo	 s	 tim.	 Pa	 vam	 želim	 reći	 da	 od	 današnjeg	 dana,	 glavni

koordinator	za	svaki	projekt	-	onaj	koji	projektom	upravlja	-	je	predstavnik	tog	projekta.	To

također	 vrijedi	 za	 glavnog	 koordinatora	 Dafa	 udruge	 svake	 regije.	 On	 ili	 ona	 je	 njezin

predstavnik.	 Bez	 obzira	 što	 koordinator	 napravi,	 od	 tebe	 zahtijeva	 ili	 odluči	 -	 učini	 to

bezuvjetno.	(Oduševljeni	pljesak)	Počevši	od	danas.

Učinite	 to	 bezuvjetno.	 Shvaćate	 li	 što	 sam	 rekao?	 U	 mnogo	 slučajeva,	 kada	 ljudi	 dugo

diskutiraju,	 samo	 je	 potrebno	 da	 koordinator	 o	 tome	 izrazi	 svoj	 stav,	 i	 tako	 onda	 to	 i

napravite.	Nadalje,	glede	mnogo	stvari	trebao	bi	moći	samo	krenuti,	bez	da	se	konzultira	s

vama,	te	da	vam	odredi	zadatke.	Zašto	je	to	tako?	Ranije,	kada	ste	se	stalno	prepirali,	nisam

oko	 toga	 izrazio	 svoje	 gledište	 jer	 sam	 vam	 svjesno	 htio	 dozvoliti	 da	 očeličite	 vaše

razmišljanje	i	da	uspijete	kročiti	vlastitim	putem.	Ali	sada	je	dano	dovoljno	vremena,	i	ono	što
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bi	 trebali	 imati,	 sada	 imate.	 Tako	 da	 je	 vrijeme	 da	 se	 to	 nadiđe.	 Sveukupni	 koordinator

odgovara	Učitelju	 i	 globalnoj	 Dafa	Udruzi	 i	 ako	 nešto	 iskrsne,	 Učitelj	 ili	 Dafa	 udruga	 će	 s

njime	ili	njom	porazgovarati.	On	ili	ona	treba	odgovarati	onima	koji	su	jednu	stepenicu	iznad.

Naši	 učenici	 trebaju	 dovesti	 u	 red	 svoja	 kultivacijska	 stanja	 i	 od	 danas	 da	 se	 više	 ne

kultiviraju	 gledajući	 sa	 jednim	 okom	 na	 koordinatora.	 Od	 sada,	 ne	 bi	 smio	 kazati	 ni	 riječ

koliko	 se	 dobro	 koordinator	 kultivira	 ili	 vodi	 ljude,	 i	 ne	 bi	 smio	 više	 prema	 njemu	 ili	 njoj

bacati	poglede.	Trebaš	se	vratiti	kultiviranju	samoga	sebe,	 i	kultivirati	se	prema	onome	što

sam	upravo	rekao.	Svi	to	trebate	činiti.	Počnite	kultivirati	sebe.

Dakle,	štogod	glavni	koordinator	projekta	-	bez	obzira	kakav	projekt	vodi	-	 ili	koordinatori

Dafa	udruga	u	različitim	regijama	rade,	sve	što	trebate	je	slijediti	ih	i	učiniti	isto.	Hoće	li	oni

napraviti	 grešku	 koja	 se	 protivi	 našim	 načelima?	 Neće,	 oni	 to	 sigurno	 neće.	 Ja	 sam	 u	 to

potpuno	siguran.	To	mogu	vidjeti	vrlo	jasno,	s	obzirom	da	su	Dafa	učenici	prošli	kroz	toliko

mnogo	godina	kaljenja.	Neće	biti	problema	takve	vrste.	U	slučaju	da	takvi	problemi	zaista	 i

nastanu,	 Dafa	 udruga	 ne	 bi	 dvojila	 bilo	 koga	 zamijeniti.	 Međutim	 ne	 razmišljajte	 o

smijenjivanju	 ljudi,	 jer	 vrlo	 moguće	 da	 je	 zamjena	 neizvediva.	 (Učenici	 se	 smiju)	 Kaljenje

raznih	koordinatora	Dafa	učenika	nije	lagan	pothvat.	Nakon	toliko	svih	godina,	Dafa	učenici

će	imati	vlastite	jedinstvene	metode	rada	i	načine	obavljanja	stvari.	Vi	ste	kultivatori	i	u	tom

pogledu	sveukupno	niste	ravnopravni	ili	jednaki	običnim	ljudima.	Tijekom	ovih	deset	godina

koordinatori	su	bili	testirani	i	sada	bih	rekao	da	su	prilično	zreli.	Sada	kada	sam	izliječio	ovaj

vaš	problem,	koordinatori	će	biti	uspješni.	Razlog	tome	je	što	su	napadi	od	strane	vanjskih

faktora	 sada	 slabi,	 i	 koordinatori	 će	 misliti	 o	 Dafa	 stvarima	 na	 sveobuhvatan	 način,	 bez

potrebe	da	ulažu	glavninu	svoje	energije	na	osmišljanje	najboljeg	načina	da	 izglade	odnose

između	 vas	 i	 sa	 vama.	 Umjesto	 toga	 oni	 će	 usmjeravati	 svoju	 energiju	 u	 provođenje	 Dafa

projekata	 do	 ostvarenja	 i	 u	 nadgledanje	 da	 stvari	 koje	 Dafa	 učenici	 trebaju	 činiti	 budu

napravljene	uspješno.	Njihovo	opterećenje	će	biti	umanjeno	te	će	im	preostati	više	vremena

da	 se	 usmjere	 na	 njihove	 prave	 dužnosti.	 Što	 se	 tiče	 vas	 Dafa	 učenika,	 umjesto	 što	 se

fokusirate	 na	 koordinatore,	 trebate	 te	 se	 u	 potpunosti	 fokusirati	 na	 sebe	 i	 kako	 dobro

surađivati,	raditi	dobro,	 i	završiti	ono	što	se	od	vas	očekuje.	Od	danas,	takvo	bi	trebalo	biti

stanje	stvari.	Formalno	sam	vam	to	objasnio	na	ovoj	konferenciji,	i	upravo	sam	zbog	toga	da

vam	to	kažem	ovdje	danas	došao.

Dakle,	 od	 danas	 se	 trebate	 promijeniti	 na	 način	 koji	 sam	 vam	 opisao.	 Čineći	 tako,	 što

možemo	očekivati?	U	mnogo	slučajeva,	odluke	će	biti	hitro	donesene,	s	mnogo	snage	ćete

stvari	 provoditi	 u	 djelo,	 te	 će	 aktualni	 zadatak	 biti	 brzo	 dovršen.	Ovaj	 pristup	 će	 koristiti

svemu	 što	 činimo	 za	 spas	 živih	 bića	 i	 velike	 promjene	 će	 biti	 viđene	 u	mnogo	 stvari	 koje

radimo	 da	 potvrdimo	 Fa,	 kao	 i	 kvaliteta	 i	 napredak	 operacija	 u	 svakom	 od	 projekata

namijenjenih	za	spašavanje	ljudi.	Onda	ćemo	od	danas	nadalje	na	taj	način	rješavati	stvari	o

kojima	sam	upravo	govorio.

Budući	da	je	danas	ovdje	toliko	mnogo	Dafa	učenika,	dva	sata	vjerovatno	neće	biti	dovoljno,

da	 odgovorim	 na	 sve	 papiriće	 sa	 pitanjima,	 kako	 to	 obično	 činimo	 na	 Fa	 konferencijama.
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Tako	da,	mislim	ako	imate	sastanke	poslije	za	pojedinačne	projekte,	mogu	doći	 i	govoriti	u

tom	kontekstu,	tako	da	na	taj	način	možemo	ciljati	određena	pitanja	ako	ih	imate	i	pozabaviti

se	njima.	Ukoliko	imate	primjedbi	na	ovo	o	čemu	sam	upravo	raspravljao,	možete	ih	izraziti

kroz	razne	kanale.	Ali,	ono	o	čemu	razmišljam,	svi	ste	ovdje	da	"pomognete	Učitelju	ispraviti

Fa"	-	da	se	izrazim	vašim	riječima	-	pa	onda	bih	pitao,	želite	li	zaista	pomoći	Učitelju	ispraviti

Fa?	Vi	kažete	"Bilo	što	Učitelj	kaže,	mi	ćemo	učiniti"	i	"	Što	god	Učitelj	želi	mi	ćemo	napraviti"

Tada	ću	vam	reći:	To	je	ono	što	želim!	(entuzijastični	aplauz)

S	 obzirom	da	 sam	 toliko	pričao,	 reći	 ću	 još	 par	 riječi	 usput.	Govoriti	 ću,	 naime	o"	 Štogod

Učitelj	 želi	 to	 ćemo	 i	 učiniti."	 Istina,	 ponekad	 će	 vaša	 usta	 reći,	 bilo	 što	 da	Učitelj	 želi,	 to

ćemo	 i	 učiniti,	 ali	 čim	 se	 suočite	 sa	 okolnostima	 u	 stvarnom	 životu,	 ono	 što	 ste	 rekli	 se

razrijedi,	a	da	to	niste	ni	spoznali.	Uvijek	imate	svoje	mišljenje	o	stvarima	i	smatrate	da	vaša

mišljenja	odgovaraju	vašim	stvarnostima	i	okolnostima.	Ali	to	nije	tako.	Ne	smijete	zaboraviti:

ovaj	trenutni	period	u	povijesti	je	zadržan	za	Fa-ispravljanje,	i	ostavljen	je	Dafa	učenicima	da

spase	živa	bića	 i	usavrše	sebe.	To	nije	niti	blizu	 jednostavno	kako	 ljudi	zamišljaju	sa	svojim

ljudskim	razmišljanjem.	Još	jedna	stvar	je	da	neki	ljudi	uvijek	misle,	"Učiniti	ćemo	što	Učitelj

želi,	ali	učinimo	to	još	malo	bolje,"	i	to	je	opet	slučaj	mijenjanja	onoga	što	Učitelj	želi.	Kada	je

takav	slučaj	tu	uvijek	stupaju	ljudske	vezanosti,	što	služi	kao	smetnja.

Tu	je	isto	pitanje	prodaje	karata	za	Shen	Yun	predstavu.	Rekao	sam	da	se	sada	orijentiramo

na	višu	klasu	u	društvu	i	samo	ako	sebe	učinimo	dijelom	glavnog	toka	u	kulturi,	možemo	se

približiti	društvu	u	cjelini,	imati	veći	učinak,	privući	više	ljudi	i	živih	bića	da	dođu	biti	spašeni.

Međutim,	ima	ljudi	koji	izlaze	sa	svakakvim	primjedbama,	gdje	neki	kažu	da	su	cijene	karata

previsoke.	 No,	 to	 uopće	 nije	 tako.	 Na	 primjer,	 jedna	 od	 Shen	 Yun	 kompanija,	 trenutno

nastupa	po	američkoj	zapadnoj	obali,	a	cijene	se	uglavnom	određene	na	temelju	uobičajenih

cijena	predstava	za	višu	klasu	u	društvu.	Nije	puno	ljudi	kupovalo	karte	kada	su	ih	po	prvi	put

počeli	prodavati.	Za	 to	 je	postojalo	nekoliko	razloga,	 jedan	od	kojih	 je	da	se	mnogo	 ljudi	u

srpnju	 i	 kolovozu	 nalaze	 na	 odmorima,	 studenti	 pauziraju,	 a	mnoge	 su	 imućne	 obitelji	 na

morskoj	 obali,	 neke	 su	 možda	 na	 vožnji	 brodom,	 dok	 su	 drugi	 negdje	 na	 okupljanjima	 ili

posjećuju	 prijatelje.	 U	 svakom	 slučaju,	 zaokupljeni	 su	 stvarima	 te	 stoga	 puno	 ljudi	 nije	 u

blizini.	 To	 znači	 da	 će	manje	 ljudi	 doći	 pogledati	 predstavu.	 To	 je	 srž	 problema.	 Ako	 sada

pojeftinite	našu	predstavu,	svejedno	je	puno	ljudi	neće	doći	pogledati.	To	je	bit	svega.

Sa	 jednim	trebate	biti	načistu.	Kada	želim	da	nešto	bude	učinjeno,	definitivno	nije	za	vašu

raspravu	 je	 li	 to	 ostvarivo	 ili	 nije.	 Ako	 kažem	 da	 treba	 obaviti	 na	 određeni	 način,	 tada	 se

jedino	trebate	pobrinuti	da	to	i	napravite.	To	je	zbog	toga	kada	nešto	odlučim	to	nije	samo

puko	izricanje	nekoliko	riječi,	niti	je	pristup	koji	sam	izabrao	na	bilo	koji	način	jednostavan.

Potrebno	je	podesiti	mnogo	stvari,	moje	vođenje	prate	čak	i	božanska	bića.	U	Fa-ispravljanju

se	mnogo	stvari	mijenja,	ali	ako	ih	onda	izmijenite	zbog	toga	što	ne	možete	stvari	prihvatiti	i

uvijek	 ih	želite	mijenjati,	u	 situaciji	 će	odmah	nastati	 veliki	nered.	Čak	će	 i	mala	promjena

prouzročiti	zbrku.	Ne	kažete	li	da	ćete	napraviti	stvari,	bez	obzira	na	to	kako	Učitelj	želi	da	ih

se	učini?	 (Učenici	 se	 smiju)	Kako	 to	da	onda	 imate	primjedbe	na	ono	što	Učitelj	 želi	da	se
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učini?	Da	[Učiteljeva	zamisao]	zaista	nije	ostvariva,	 tada	bi	Učitelj	preuzimao	odgovornost!

Bez	obzira	čini	 li	vam	se	ostvariva	 ili	ne,	samo	pokušajte	pa	ćete	vidjeti.	 Iako	mnogi	od	vas

žive	 u	 Zapadnom	 društvu,	 zapravo,	 vi	 ovo	 mjesto	 ne	 shvaćate.	 Na	 ono	 što	 se	 svodi	 je	 da

trebate	 promijeniti	 razmišljanje	 usađeno	 od	 strane	 partijske	 kulture,	 i	 bolje	 shvatiti	 kako

funkcionira	život	u	normalnom	svijetu	izvan	Kine.	Nemojte	dozvoliti	da	ljudsko	razmišljanje

uvijek	 koči	 stvari.	 Kada	 uistinu	 i	 pokušavate	 rukovati	 stvarima	 prema	Učiteljevim	 željama,

neće	funkcionirati	ako	ih	ne	radite	na	pravi	način.	Učitelj	je	rekao	da	usmjerite	vaše	napore

na	višu	klasu	u	društvu,	a	vi	ipak	i	dalje	idete	na	mjesta	koja	nisu	takva.	Naravno	da	neće	biti

dobro.	 Naravno	 da	 to	 znači	 da	 istinski	 ne	 surađuješ.	 Ako	 Učitelj	 traži	 rad	 na	 višoj	 klasi	 u

društvu,	onda	samo	to	napravite	sa	ispravnim	mislima	i	definitivno	ćete	uspjeti.

Naravno,	ovo	je	bio	samo	primjer	da	objasnim	stvar.	Mnogo	je	stvari	sa	kojima	niste	na	čisto.

Postupak	shvaćanja	se	ne	smije	previše	odugovlačiti.	Govorenje	da	ćete	"raditi	stvari	kako	ih

čini	 i	Učitelj"	nije	samo	prazna	priča.	Sa	drugim	inicijativama	[koje	ne	vodi	Učitelj],	kako	ih

god	želite	obavljati	je	vaša	stvar,	čak	i	kada	ste	zapetljani	u	diskusijama	i	suočeni	sa	različitim

mišljenjima.	 Međutim,	 kada	 se	 radi	 o	 stvarima	 koje	 Učitelj	 želi	 da	 se	 naprave,	 zaista	 ne

možete	 raspravljati	 o	 tome	 jesu	 li	 one	 ostvarive	 ili	 ne.	 Postoji	 jedino	 mogućnost	 da	 se

raspravlja	o	najboljem	načinu	kako	to	napraviti.	S	time	zaista	morate	biti	na	čisto.

Već	 je	 prošlo	 neko	 vrijeme	 od	 kada	 je	 prošla	 zadnja	 Fa	 konferencija,	 bez	 i	 da	 veća	 nije

održana.	To	znači	da	učenici	iz	različitih	regija	nisu	imali	puno	prilika	da	se	sastanu.	Čuo	sam

da	 je	 kvaliteta	 prezentiranih	 govora	 prilično	 dobra	 i	 svi	 misle	 da	 Fa	 konferencija	 ide	 u

dobrom	pravcu.	Za	 to	 ima	više	no	 jedan	razlog.	Sve	 to	duguje	činjenici	da	su	Dafa	učenici

postali	sve	više	i	više	zreliji,	što	je	posljedica	iskušavanja	i	mnoge	stvari	u	pogledu	Fa	principa

postaju	sve	više	i	više	jasnije.	Tako	da	se	vaša	kultivacijska	stanja	nezaobilazno	reflektiraju	u

mnogim	 stvarima.	 Kultivacijska	 stanja	 Dafa	 učenika	 će	 u	 budućnosti	 još	 bolje	 rasti	 kao	 i

cjelokupna	stanja	[učenika].	To	je	sigurno.	Ako	se	možete	svi	pridodati	i	ispuniti	očekivanja

koja	 sam	upravo	opisao,	 tada	će	se	sukladno	 tome	kultivacijska	stanja	učenika	u	 različitim

regijama	 također	 transformirati.	 Znači,	 od	 danas	 nadalje	 se	 više	 nemojte	 nepotrebno

prepirati	 ili	 dovoditi	 u	 sumnju	 stvari	 koje	 glavni	 koordinator	 u	 vašoj	 regiji	 ili	 glavni

koordinator	 projekta	 želi	 učiniti.	 Trebate	 samo	 učiniti	 [to	 što	 oni	 odluče],	 jer	 Učiteljeva

Zakonska	tijela	i	mnoštvo	bogova	vode	računa	o	tome.

Kada	sumnjate	u	glavnog	koordinatora,	 tada	zapravo	sam	projekt	dovodite	u	pitanje.	Kako

to?	 Uzmimo	 NTDTV	 kao	 primjer.	 Znate	 tko	 je	 u	 NTDTV-u	 sveukupni	 koordinator.

Pretpostavimo	da	s	njime	nešto	nije	u	redu,	sumnjate	u	njega,	ili	kažete	da	je	neadekvatan	i

onda	 ga	 zamijenite.	 Da	 se	 to	 dogodi,	 kažem	 vam	 da	 bi	 sve	 na	 NTDTV-u,	 od	 prvog	 do

današnjeg	dana	bilo	izbrisano	i	sve	što	su	učinili	ljudi	uključeni	u	taj	projekt	potvrđujući	Fa	i

spašavajući	 osjećajna	 bića,	 bilo	 bi	 uzalud.	 Nestalo	 bi.	 Projekt	 ne	 bi	 postojao	 i	 ništa	 od

ustanovljene	moćne	 vrline	 ili	 stvari	 koje	 si	 učinio	 ne	 bi	 vrijedilo.	 Toliko	 je	 ozbiljno.	Netko

onda	 može	 upitati,	 kako	 to	 da	 je	 sveukupni	 koordinator	 došao	 u	 priliku	 upravljati	 nečim

toliko	ogromnim.	Je	li	razlog	tome	što	se	on	kultivirao	posebno	dobro?	Ne	nužno.	Radi	se	o
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tome	 da	 je	 on	 projekt	 započeo,	 vodi	 ga	 i	 on	 na	 njemu	 počiva.	 Svi	 ostali	 jednostavno

potvrđuju	 Fa,	 rade	 dio	 za	 njega	 i	 rade	 najbolje	 za	 njega	 na	 tom	 projektu	 koji	 je	 već	 bio

pokrenut.	Srodno	 je	kultivaciji	u	kompaniji	u	običnom	drušvu:	 tvoj	 šef	zbog	 tebe	ne	stječe

moćnu	vrlinu,	ali	ti	ćeš	uspostaviti	svoju	u	tom	okruženju.

Ključno	 je	 da	 se	 sveukupni	 koordinator	 dobro	 kultivira.	 Ako	 ne	 uspije,	 to	 će	 utjecati	 na

cjelokupni	 projekt,	 a	 prouzročiti	 će	 stagniranje	 i	 mnoge	 teškoće.	 Dakle,	 to	 je	 ključno.

Međutim,	rekavši	to,	Dafa	udruga	je	odgovorna	za	njega	i	Učitelj	će	razgovarati	s	njime	ako

uoči	 problem.	 Tako	 da	 se	 ne	 trebate	 oko	 toga	 brinuti.	 Ulozi	 su	 zaista	 tako	 veliki	 za

sveukupnog	 koordinatora	 u	 bilo	 kojem	 projektu.	 Što	 se	 ostalih	 tiče,	 ne	 smijete

zamjenjivanjem	te	osobe	potpuno	negirati	svu	vašu	kultivaciju	na	tom	projektu	u	posljednjih

deset	godina	i	počinjati	opet	sve	ispočetka,	jer	nemamo	toliko	vremena	ili	iste	prilike	kao	što

smo	nekada	imali.	Ne	smijete	uništiti	vašu	moćnu	vrlinu	-	moćnu	vrlinu	koju	ste	vi	ustanovili

-	ili	dostignuća	koje	ste	imali	potvrđujući	Fa,	ili	sve	što	ste	predvodili	spašavajući	živa	bića.

Stoga	 ne	 biste	 više	 trebali	 niti	 pomisliti	 na	 stvari	 poput	 zamjenjivanja	 nekoga	 ili	 što	 ćete

napraviti	ako	je	koordinator	neprikladan.	Kada	bi	slijedeći	takve	misli	zaista	nešto	i	napravili

po	tom	pitanju,	time	pogođene	stvari	bi	bile	ogromne	i	sve	što	ste	od	početka	do	kraja	učinili

bilo	bi	uzaludno.	Kada	bi	međutim,	osoba	koja	je	glavni	koordinator	stvarno	i	napravila	nešto

loše	i	da	ona	uistinu	ne	odgovara,	Učitelj	će	imati	alternativne	načine	da	to	razriješi.	Ako	bi

zbilja	nekoga	i	zamijenio,	imao	bih	podršku	mnoštva	bogova	i	stvari	bi	bile	nanovo	usklađene,

tako	 da	 ne	 bi	 gubio	 svoju	 moćnu	 vrlinu.	 Međutim	 to	 nisu	 promjene	 koje	 se	 mogu	 olako

učiniti.	Glavni	koordinator	apsolutno	ne	smije	biti	promijenjen	samo	tako.	Dokle	god	on	nije

napravio	golemu	grešku	ili	prešao	na	suprotnu	stranu,	on	apsolutno	ne	može	biti	smijenjen.

Danas	 sam	 obznanio	 ovaj	 problem.	 Uzeo	 sam	 NTDTV	 kao	 primjer,	 ali	 to	 je	 bila	 samo

ilustracija.	 Rečeno	 vrijedi	 za	 sve	 ostale	 postojeće	 projekte.	 Nemojte	 očekivati	 samo	 od

koordinatora	 da	 se	 kultivira.	 Od	 današnjeg	 dana,	 ne	 smijete	 više	 tražiti	 nedostatak	 u

koordinatoru.	 Kada	 bi	 se	 na	 normalnom	 poslu	 uvijek	 mrštili	 na	 vašeg	 šefa,	 brzo	 bi	 dobili

otkaz.	Zašto	nisam	promijenio	koordinatore	nakon	svih	ovih	godina?	 Iskušavao	sam	 ih	kao

prvo.	Kao	drugo,	on	ili	ona	su	krajnje	ključni	za	taj	projekt.	Zamijenite	tu	osobu	i	projekt	više

ne	 postoji.	 Sve	 bi	 sagrađeno	 kasnije	 bilo	 nešto	 novo,	 od	 početka,	 i	 sve	 ono	 što	 su	 Dafa

učenici	prethodno	napravili	na	tom	projektu	bi	bilo	izbrisano	i	ne	bi	više	postojalo.	Toliko	je

to	 kritično.	 Trebate	 cijeniti	 sve	 ono	 što	 ste	 napravili	 jer	 je	 to	 jednako	 vrednovanju	 sebe

samog!	Zapamtite	Učiteljeve	riječi!	(Pljesak)

To	je	sve	što	ću	reći.	Hvala	vam	svima!	(Topli	pljesak)	Našim	Dafa	učenicima,	angažiranim	na

različitim	 projektima,	 koji	 nisu	 koordinatori	 ali	 moraju	 zajedno	 raditi,	 trebate	 stvarno,

počevši	 od	danas,	 raditi	 skupa	dobro	 i	 odgovoriti	 zahtjevima	napredovanja	 Fa-ispravljanja.

Nadam	se	da	ćete	svi	bolje	činiti.	Vi	svi	ste	izvanredni.	Prebrodili	ste	najteže	i	najzloćudnije

okolnosti,	 štoviše,	 cijelim	 ste	 putem	 pa	 sve	 do	 danas	 potvrđivali	 Fa,	 objašnjavali	 istinu	 i

spašavali	 živa	 bića.	Možda	 još	 ne	 vidite	 opseg	 vaše	moćne	 vrline,	međutim	 živa	 bića	 ovog

kozmosa,	već	gledaju	na	vas	sa	poštivanjem	kojeg	zaslužujete.
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Hvala	vam	svima!	(Publika	stoji,	plješčući	dugo	i	glasno.)

Li	Hondži	

24.07.2010.

prevod	na	hrvatski,	Пон	9	12	02:00:00	CEST	2016
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